
ПРОТОКОЛ № 6
Засідання студентського самоврядування 
Відокремленого структурного підрозділу 

«Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж 
Сумського державного університету»

25 лютого 2022 року м. Конотоп

Присутні: 16

Голова студентського парламенту коледжу -  Євгеній Безбородий 

Заступник голови студентської ради -  Павло Берлет 

Секретар -  Юлія Зайко 

Члени -  15 чоловік 

Відсутні: - 2

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Інформація голови студентської ради, про зміни у навчальному процесі.

2. Доповідь керівника наукового сектору, щодо виконаної роботи та плани 

на майбутнє.

3. Підготовка до Міжнародного жіночого дня.

4. Робота над підготовкою відео-роликів на підтримку ЗСУ.

1. Інформація Євгенія Безбородого голови студентської ради про 

зміни у  навчальному процесі
СЛУХАЛИ: голову студентської ради, Євгенія Безбородого, який повідомив, 

що в зв'язку з введенням в країні воєнного стану вносяться зміни до графіка 

навчального процесу, зокрема необхідність вимушених канікул.

УХВАЛИЛИ: донести дану інформацію до студентів груп.



2. Доповідь керівника наукового сектору щодо виконаної роботи 

та плани на майбутнє
СЛУХАЛИ: керівника наукового сектору, Олександра Лантуха, який

інформував присутніх:

- залучаємо студентську молодь до науково -  дослідницької роботи;

- провели онлайн -  опитування, щодо бажаючих займатися науково -  

дослідницькою роботою;

- допомагаємо в організації та проведенні наукових конференцій в нашому 

закладі.

УХВАЛИЛИ: науковому сектору продовжити свою діяльність, залучати 

якомога більше студентів, які в майбутньому зможуть брати участь в наукових 

конференціях міста та області, а також виявляти обдарованих студентів по 

науці для написання наукових робіт.

3. Підготовка до Міжнародного жіночого дня.
СЛУХАЛИ: керівника культурно -  масового сектору, Миколу Поволоцького, 

який акцентував увагу на тому, що в країні воєнний стан, тому до свята 

плануємо підготувати тільки відео -  привітання від чоловіків, вже в процесі 

підготовки, запис кожен буде робити з дому, а монтажем буде займатися 

Сорока Сергій Карпович.

УХВАЛИЛИ: членам культурно -  масового сектору зайнятися підбором 

матеріалу, керівнику художньому монтажем та презентацією.

4.Робота над підготовкою відео-роликів на підтримку ЗСУ 
СЛУХАЛИ: заступника директора з НВР, Ольгу Мельник, яка звернулася до 

активу коледжу з пропозицією, щоб якось підбадьорити наших Захисників 

пропоную розпочати роботу над відео -  роликами на підтримку наших 

військових.



ВИСТУПИЛИ: членкиня культурно -  масового сектору, Анна Рубан, яка 

запропонували зайнятись підбором поезії, яка народжена війною і робити 

записи, також можна записувати слова підтримки, малювати малюнки. 

УХВАЛИЛИ: всім членам студентської ради розпочати роботу з пошуку 

матеріалу. Кожен , хто знаходить цікаву ідею, ділиться на загал.

Голова студентської ради

Секретар Юлія ЗАЙКО


